

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: COMPREHENSIVE LAND

DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 05-06-2022 11:16:37 AM Subject: General disclosures السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتكاملة لتطوير الاراضي والاستثمار التاريخ: 05-06-2022 AM 11:16:37

Based on the disclosure and transparency instructions, please note that on February 15, 2022, the Board of Directors held the Board of Directors meeting No. (1/2022), in which the financing of the integrated company was approved for the investment project of the subsidiary Ain Ribat Real Estate Company in the Limestone Company For mining industries with a total investment value of one million Jordanian dinars only, according to the agreement signed with them and the annexes to the agreement signed on 04/24/2022. It is expected that this investment will return to the company in the medium term with a good return and positively affect the company's profits.

استنادا الى تعليمات الافصاح و الشفافية ، يرجى العلم انه و بتاريخ 2022/02/15 عقد مجلس الادارة اجتماع مجلس الادارة رقم (2022/1) و الذي تم به الموافقة على تمويل الشركة المتكاملة لمشروع استثمار الشركة التابعه شركة عين رباط العقارية في شركة الحجر الجيري للصناعات التعدينية بقيمه استثمار اجمالية تبلغ مليون ديناراردني فقط لا غير و حسب الاتفاقية الموقع معهم و الملحقات للاتفاقية الموقعه بتاريخ كشريك لدى وزارة الصناعة و التجارة و سيتم اخطاركم عند كشريك لدى وزارة الصناعة و التجارة و مما يتوقع ان يعود هذا الاستثمار على الشركة بالمدى المتوسط بعائد جيد و يؤثر ايجابا على ارباح الشركة .

05-06-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Ismail Abdaljwad Ismail Alshafi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Ismail Abdaljwad Ismail Alshafi